
ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME  I

Acta número: 1/2019
Data: 24 de gener 2019
Lloc:  Sala de Juntes de l’edifici rectorat, 3ª Planta
Horari:  de les 09:00 h a les 11:00 h

Assistents:
Representants de l’administració de la Universitat
José Joaquín Gual Arnau. President
Modesto Fabra Valls,
Andrés Marzal Varó
M.Victoria Camarero Suárez
Rafael Mayo Gual 
José Luis Gordo García-Madrid

Representació de la part social
M. Jesús Tirado Roldán (UGT)
Jordi Torner Mas (UGT)
Jordi Pilar Campos (CCOO)
Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF)
Sergio Barrachina Mir (CSIF)
José Iglesias Ortega (STEPV-Iv)
Ana Ester Tomás Catalán (STEPV-Iv) 

Assessors i assessores de la part social
Pablo Rodríguez Cervantes (UGT)
Cristina Chiralt Monleon, (UGT)
Ignacio Aymerich Ojea (CSIF)
Vicente José Esteve Cano (CSIF)
María Rosa Sos Peña (CSIF)
Andrés Piqueras Infante (STEPV-Iv) 

Secretari
José Carlos Martínez Moreno

Excusen l’absència
Jesús Lancis Saéz, delega el vot en José Joaquín Gual Arnau.
Pilar Ezpeleta Piorno, delega el seu vot en José Luis Gordo García-Madrid.
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Ordre del dia

1r.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior.

2n.- Anàlisi,  discussió  i  informe,  sobre  la  proposta  de  Calendari  Acadèmic  curs
2019/20.

3r.- Anàlisi,  discussió  i  informe,  sobre  la  proposta  de  Documentació  per
l'organització del curs 2019/20.

4t- Anàlisi,  discussió  i  informe  de  la  convocatòria d'una  plaça  de  Professorat
Contractat Doctor  per a estabilització d’investigadors Ramon i Cajal (Oferta
Pública d’Ocupació de l’any 2018)  i de la corresponent modificació de la RLT
del PDI  

5è- Anàlisi,  discussió  i  informe   sobre  la  proposta de  barems  específics  per  a
concursos de professorat ajudant doctor.

6è- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de Modificació de la normativa del
Programa de Semestres Sabàtics del PDI de la UJI

7è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta del Pla anual d’avaluació per a
l’ascens en el sistema de carrera professional horitzontal per 2019

8è.- Torn obert de paraules.

Desenvolupament de l’ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior

El president pregunta els assistents si volen fer algunes al·legacions a la proposta d’acta de
la sessió número 9 de 2018 de la Mesa Negociadora.  Cap membre de la Mesa fa cap
comentari. 

S’aprova per assentiment.

2n.-Anàlisi,  discussió  i  informe,  sobre  la  proposta de  Calendari  Acadèmic  curs
2019/20.

El president comenta que donat que hi ha moltes festes en divendres l'any 2020, es fa
necessari el començament de les classes del segon semestre el divendres, 24 de gener,
perquè les classes o pràctiques en aquest horari disposen almenys de 12 setmanes.

S’informa favorablement per assentiment.

3r.- Anàlisi,  discussió  i  informe,  sobre  la  proposta  de  Documentació  per
l'organització del curs 2019/20.

En aquest  punt  es  planteja  un  gran  debat  en el  qual participen tots  els  representants
sindicals. 
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El president comença la seua exposició indicant que es tracta d'un text, que segueix la línia
de documents anteriors, però amb el compromís de tornar-lo a negociar una vegada que
s'aprove  el  Conveni  Col·lectiu  del  Personal  Laboral de  les  Universitats  Públiques
Valencianes.

La  representació  de  l’STEPV-Iv,  mostra  el  seu  malestar  per  no  disposar  de  la
documentació  amb  48  hores  d'antelació  per  a  poder  estudiar-la.  Manifesta  que  el
manteniment dels 32 crèdits màxim de docència és un càstig,  quan altres universitats
valencianes mantenen com a màxim entre 24 i 27 crèdits. 

El president respon que cal esperar al que s'aprove en el Conveni, per a disposar d'un punt
de partida i evitar agravis comparatius.

La representació d'UGT planteja incloure les assignatures del treball final de grau/màster
en el perfil docent de les places de professorat associat a temps parcial, que actualment
estan expressament excloses en el document.

El  president  comenta  que  preguntarà  perquè  s'han  exclòs  i  donarà  la  resposta  en  la
pròxima reunió.

La representació de CSIF pregunta perquè els sexennis de transferència no es contemplen
per a la reducció de la docència. També mostra el seu malestar per no disposar de més
temps per a estudiar el document i critica el màxim de 32 crèdits.

El president respon sobre la reducció de crèdits dels sexennis de transferència que hem
d'esperar a disposar de dades. Explica que el volum de reducció de crèdits en l'UJI és molt
gran. Així mateix, recorda que el màxim de 32 crèdits va vindre determinat per la llei
Wert.

La representació de CCOO planteja que aparega expressament en el  document que es
tornarà negociar quan s'aprove el Conveni Col· lectiu. Pregunta sobre la taxa de reposició
de les 46 places. 

El president respon s'inclourà expressament en la redacció per a la CEP i el Consell de
Govern. Sobre la taxa de reposició del PDI, s'està esperant l'autorització del Ministeri.

La representació del CSIF comenta el seu desacord amb l'apartat 3.10 del document donat
que la seua redacció no s'ajusta a el que es preveu en l'article 68.1 de la LOU. 

El vicerector de Planificació, Coordinació i Comunicació contesta que efectivament, per a
evitar confusió, s'eliminarà la referència a la LOU. Aclareix que, els únics càrrecs que no
poden exercir-se simultàniament són els referits als òrgans unipersonals de govern inclosos
en els Estatuts i, per tant, és d'agrair a aquelles persones que actualment estan nomenats
per a l'exercici d'un òrgan unipersonal i un altre assimilat, atés que no perceben retribució
ni acumulen reducció per aquest últim.
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La  representació  de  l’STEPV-Iv insta  a  fer  una  reflexió  general  sobre  la  degradació
universitària i el treball precari dels professors associats. 

La representació del CSIF pregunta com es pot aconseguir més diners per al capítol 1.

El gerent contesta que els ingressos estan estancats i que cal esperar al PPF, la coordinació
del qual ens correspon enguany. 

A proposta  del  president  es  vota  aquest  punt  amb  el resultat  de   10  vots  a  favor
(representació de la Universitat i CCOO), 4 en contra (CSIF i STEPV-Iv ) i 2 abstencions
(UGT). Per tant, s'informa favorablement aquest punt.

4t- Anàlisi,  discussió  i  informe  de  la  convocatòria d'una  plaça  de  Professorat
Contractat Doctor  per a estabilització d’investigadors Ramon i Cajal (Oferta
Pública d’Ocupació de l’any 2018)  i de la corresponent modificació de la RLT
del PDI  

La presidència explica que la creació d'aquesta plaça correspon a la reserva del 15% de la
taxa de reposició per a l'estabilització d'investigadors Ramón y Cajal.

Per assentiment, s'informa favorablement.

5è- Anàlisi,  discussió  i  informe   sobre  la  proposta de  barems  específics  per  a
concursos de professorat ajudant doctor.

El president comenta que aquest barem compleix amb el barem genèric de l'UJI.

Per assentiment, s'informa favorablement.

6è- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de Modificació de la normativa del
Programa de Semestres Sabàtics del PDI de la UJI

El president explica que aquesta normativa és necessària per a valorar i seleccionar els
candidats,  atés  que  hi  ha  més  sol· licituds  que  pressupost.  Es  tracta  d'un  sistema
d'ordenació.

La representació d'UGT planteja que en l'antiguitat es tinga en compte també el temps de
les figures de personal labora fix (professor contractat doctor o professor col·laborador) o
la data d'acreditació. 

El  vicerector  de  Planificació,  Coordinació  i  Comunicació  comenta  que  s'eliminarà  la
referència de l'antiguitat com a funcionari únicament, si bé la sol·licitud només correspon a
personal funcionari de cossos docents.

A proposta del president es vota aquest punt amb el resultat de  13 vots a favor (8 vots de
la representació de la Universitat, 2 vots UGT, 2 vots CCOO i 1 vot de CSIF) i 3 
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abstencions (2 vots de STEPV-Iv i 1 de CSIF). Per tant, s'informa favorablement aquest
punt.

7è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta del Pla anual d’avaluació per a
l’ascens en el sistema de carrera professional horitzontal per 2019

El  secretari  comenta que és necessari  aprovar  aquest  document  per  a donar cobertura
normativa a l'avaluació de la progressió en la carrera professional del PAS per a l’any
2019.

La representació sindical felicita expressament el Servei de Recursos Humans pel seu bon
treball en la gestió de la carrera professional.

Per assentiment, s'informa favorablement.

8è.-Torn obert de paraules.

La representació de CCOO demana que la documentació s'entregue en termini, pregunta si
està publicada en la web l'actualització de la Borsa d'Administratius i que les peticions via
SPI dels locals sindicals no es filtren pel  responsable del  Servei  de procedència de la
persona alliberada, si no que siga per la gerència.

El  vicerector  de  Planificació,  Coordinació  i  Comunicació  respon  que  s'analitzarà  el
procediment per solucionar-lo.

La representació del STEPV-iv, pregunta per la substitució de l'oficial de laboratori del
Metall. El vicegerent contesta que informarà d’aquesta incidència.

La representació d'UGT pregunta sobre la pla d'estabilització del PAS. El gerent contesta
que ja  disposem de l'autorització  de les 83 places  derivades de la  taxa addicional  de
consolidació d'ocupació del PAS i que la modificació de la rlt, derivada de l'aplicació del
0,3% previst en la llei de pressupostos, serà efectiva aquest mes.

El vicegerent comenta que al febrer es començarà a parlar sobre aquest assumpte.

La representació del STEPV-iv pregunta sobre els problemes dels mòbils en classe. El
president contesta que traslladarà aquesta problemàtica als centres perquè s'analitze.

Comissions pregunta sobre la sentència del TSJ del 7/1/2019 que afecta a l'anul·lació de les
places de professorat del 2012. El president contesta que s'hauran de convocar de nou.

CSIF mostra el  seu desacord amb treball  burocràtic que han de realitzar  en les seues
tasques d'investigació, referit  al  control del còmput horari  de dedicació per a justificar
projectes d'investigació. 
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El  gerent  contesta  que en les ajudes del  Pla Nacional  d'Investigació,  així  com en les
derivades de fons europeus, la seua justificació exigeix certes formalitats. Cada vegada són
més estrictes en el control i hi han més les auditories per al control de l'activitat pública.

Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió.

El secretari,
Vistiplau,
El president,
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